



列強侵華史實維護協會

**ASSOCIATION FOR PRESERVING HISTORICAL  
ACCURACY OF FOREIGN INVASIONS IN CHINA (APHAFIC)**

<http://APHAFIC.org>

**The Seventeenth Annual Meeting**

May 11<sup>th</sup>, Saturday, 2019

第十七屆年會

2019年5月11日，星期六

1:30 pm-4:00 pm

La Jolla/Riford Branch Library (858-552-1657)

7555 Draper Ave, La Jolla, CA 92037

**Program: Annual report, keynote speech and book display, refreshment.**

Free admission. Public is welcome

節目：年度報告，主題演講和書籍展示，茶點招待  
免費入場。歡迎大眾



**Mr. Leo Shi Yong (史雷永先生) speaks on**

**"When the Very Last "Comfort Woman" Dies..." , "當最後的 "慰安婦" 死去"**

Without ever achieving justice for the crimes committed against them by the Imperial Japanese Army, WWII sex slavery surviving victims will probably all perish this year or the next. When that happens – when the last "Comfort Woman" dies – it'll leave the entire world with no witness to speak for one of the darkest chapters of humanity. Month by month they pass away. One fewer witness means our future generations will be farther away from learning and understanding the truth and the shameful crimes committed against them.

So what shall we do, and what shall be done?

如不對日本帝國軍隊對她們(慰安婦)犯下的罪行伸張正義，第二次世界大戰性奴役倖存的受害者將在今年或下一年都可能過世。當這種情況發生時 - 當最後一位“慰安婦”去世時，整個世界將無人為人類最黑暗的一個章節作證發言。一月過一月，少一見證人意味著我們的後代將更遠離學習和理解真相和對她們犯下的可恥罪行。

那麼我們該做什麼，什麼是該做呢？

**For reservation and further information, please contact Lilin Wang 858-246-6165 ([wanglilin356@gmail.com](mailto:wanglilin356@gmail.com)) or Ronghui (Lily) Xu, 858-623-9215 ([Rlxu02@gmail.com](mailto:Rlxu02@gmail.com)). Board of Directors: Jack Meng, Winnie Davis, Lilin Wang, Ronghui (Lily) Xu, Yeqing Chen, and Nancy Lo.**

Bio of Mr. Leo Shi Young:

Mr. Leo Shi Young is a historian journalist, screen writer and film producer living in San Francisco. Publisher of *The Rape of Nanking*, an undeniable history in photographs in 1996, writer of the screenplay *13 Angels in Nanking* in 2006, which was made into the feature film *The Flowers of War* (金陵十三钗) in 2010. He was the producer of the feature *This Side of Heaven* (谁家有女) in 2003, *The Moon & the Sun* In 2014, *The Birth of the Dragon* in 2015 and the executive Producer of 2016 feature film *Hacksaw Ridge*, and 2016 feature film *Mena*, starring Tom Cruise.

史雷永先生簡介

史雷永先生是一位居住在舊金山的歷史記者，電影編劇和電影製片人: 1996年, 出版“南京大屠殺: 歷史照片中的見證”，編劇“金陵十三钗”於2006年出版，並被改編成 特徵故事影片. 2003年出版 谁家有女’，2015年 龍的誕生(*The Birth of the Dragon*) 的製片家,...